



**Customer information according to regulation (EC) No. 1907/2006**

Hilti Corporation manufactures and sells products for the construction industry. Under the REACH regulation, Hilti is obliged to inform their customers if any of the substances from the SVHC (Substance of Very High Concern) list are contained in their articles in a concentration greater than 0.1 % weight by weight (w/w): [Link](#)  
As such, inner components of some power tools may contain lead in a concentration greater than 0.1 w/w. In addition, some tools may use 1, 2-dimethoxyethane (EGDME) in button cells and 1-Methyl-2pyrrolidone (NMP) in batteries in a concentration greater than 0.1 % w/w. NMP, EGDME and lead are classified as SVHC.

**Kundeninformation gemäss der Verordnung (EC) No. 1907/2006**

Hilti AG produziert und verkauft Produkte an das Bauhaupt- und Baunebengewerbe. Die REACH Verordnung verpflichtet Hilti ihre Kunden über die Anwesenheit von sogenannten SVHC (besorgniserregende Stoffe) zu informieren, falls sie in einer Konzentration grösser als 0.1 % in den Produkten vorkommen: [Link](#)  
Gewisse innenliegende Komponenten unserer Geräte können Blei in einer Konzentration grösser als 0.1 % enthalten. Zudem können einige Geräte 1,2-Dimethoxyethan (EGDME) in Knopfzellen und 1-Methyl-2-pyrrolidon (NMP) in Akkus enthalten, die in einer Konzentration grösser als 0.1% vorkommen können. NMP, EGDME und Blei sind als SVHC-Stoffe klassifiziert.